
S SKUPŠČINE OBRTNEGA ZDRUŽENJA

Obrtniki trikrat »ZA«
Dne 19. junija je imelo obrtno zflruženje Ljubljana Moste-Polje

svojo skupščino. Delegati so obravnavali problematiko in pereče pro-
bleme na svojem področju. Pregledali in ocenili so dosedanje delo or-
ganov združenja, sprejeli program dela, bistveni del skupščine pa je bil
namenjen odločitvi o problemih, ki so že dalj časa razdvajali obrtnike
in razbuijali duhove.

Sporazum za ceste je bil med
našimi obrtniki že nekaj časa
vroča tema pogovorov. Na
osnovi statutarnih določil zdrji-
ženja sprejemajo obrtniki mate-
rialne obveznosti z neposrednim
izjavljanjem in ker je več kot po-

lovica obrtnikov pooblastilo de-
legate skupščine »za« sprejem
sporazuma, je skupščina to tudi
storila. Tako tudi naši obrtniki
prispevajo svoj delež za gradnjo
cest —enako kot drugi obrtniki v
ljubljanskih občinah.

Poslovni prostori združenjai še
ne pomenijo uspešnega dela, so
ga osnova za razmah aktivnosti.
Zelja po primernejših prostorih
je bila že dalj časa prisotna, zato
so organi združenja po statutu
razposlali obrtnikom izjave, da
dodatno iz dohodka namensko
izločajo del sredstev za ureditev
problema prostorov združenja.
Za uresničitev te želje se je odlo-
čilo prek pol obrtnikov naše ob-
čine, zato je skupščina sprejela
tudi tak sklep.

Tretji »za« sicer ni bil izglaso-
van, ker zanj še ni prispelo dovolj
izjav (pred kratkim so jih obrt-
niki šele dobili), vendar je na
skupščini prevladalo mnenje, da
obrtniki kot vsi drugi v združe-
nem delu prispevajo svoj delež
(200 din na zaposlenega) za ra-
zvoj krajevnih«gkupnosti.

Poročilo s skupščine bi ne bilo
popolno, če ob tem ne bi zapisali,
da je del razprave opozoril na
probleme, ki tarejo obrtnike.

Precejšen del kritike pa je bil
usmerjen na način obravnave
posameznih zadev za obrtnike,
saj praksa še vedno zaostaja za
deklarativnimi hotenji tudi v naši
občini.
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